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Referat 

Sak 1/24 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Ingen merknader. 

Sak 2/24 
 

Orienteringssak: Studiekvalitetsmeldingen for 2023 
 
Den 26. april leverte fakultetet studiekvalitetsmeldingen for 2023 �l 
Studieavdelingen (SA). Meldingen er blant annet basert på programmenes 
egenvurderinger og dialogmøtene med det enkelte program. Fakultetet har allerede 
gjennomført det påfølgende dialogmøtet med SA, som hadde få spørsmål og ingen 
merknader �l meldingen. Meldingen vil også legges frem �l orientering for 
fakultetsstyret. 
 
Fra og med neste år vil vi rapportere på studieår, ikke kalenderår (se neste sak). Vi 
vil fra neste år også invitere inn studenter i dialogmøtene med programmene. 
 

Sak 3/24 Orienteringssak: Revisjon av studiekvalitetssystemet 
 
I møtet i universitetsstyret 2. mai ble revidert systembeskrivelse for 
studiekvalitetssystemet ved UiB vedtatt. Det reviderte systemet innebærer blant 
annet: 

• økt fokus på det kontinuerlige kvalitetsarbeidet og på kontinuerlig utvikling 
og dialog om studiekvalitet 

• mindre rapportering 
• sjeldnere programevalueringer (hvert 6. år) 
• fjernet årlig krav om rapportering på emne og programnivå* 
• tydeligere skille mellom kvalitetsutvikling og kontroll 
• fokus på utvikling av fakultetsvise, langsiktige planer for studieporteføljen 

 
*Studieledelsen ved MED vedtok i forrige møte å allikevel fortsette med årlige 
egenvurderinger på emnenivå, da disse oppleves som nyttige for 
programutvalgene. Vi kommer også til å fortsette med rapportering på 
programnivå, da dette ved MED erstatter kravet om rapportering på instituttnivå. 
 
UiB har også besluttet å endre litt på årshjulet for studiekvalitetsarbeidet, slik at 
studiekvalitetsmeldingene nå skal rapportere på studieår, ikke kalenderår. 
Meldingene skal da leveres på høsten, men fakultetets dialogmøter med SA vil 
fremdeles gjennomføres i vårsemesteret. Dialogmøtene mellom fakultetet og 
programutvalgene vil derfor også fortsatt foregå om våren, litt før 
rapporteringsperioden er ferdig.  

 

 


